
پرسپولیسی ها عزم خود را جزم 

کرده اند هرطور شـــده تا پایان 

تابســـتان جاری بدهی شان را 

به بازیکنان و مربیان خارجی به 

عدد صفر برسانند و یکی از عمده ترین دلایلی که این موضوع در اولویت باشگاه قرار 

گرفت، بحث خصوصی سازی و حضور سرخابی ها در بورس است. هرچند این اقدام 

برای سرخابی ها هزینه های سنگینی را به همراه خواهد داشت و به غیر از پرونده هایی 

که هم اکنون در فیفا علیه آنها در جریان اســـت، ممکن است در آینده ای نزدیک 

شـــکایات دیگری ازسوی بازیکنان خارجی فعلی، کالدرون و... هم به دست فیفا 

برسد و کار برای مختومه کردن پرونده های فیفا سخت تر از قبل شود.

چیزی که مشخص است سرخ ها این روزها خیلی چراغ خاموش کار خود را پیش 

می برنـــد و با منابع مالی خوبی کـــه در اطراف خود می بینند، قصد دارند بهترین 

بهره برداری را داشـــته باشـــند و این امید را دارند که در آینده ای نزدیک خبرهای 

امیدوارکننده ای به هواداران شان بدهند.

 

 پیام خوشحال کننده فیفا؛ پول گابریل را دادیم

علاوه بر پرونده های درشـــتی که پرسپولیسی ها با آن دست وپنجه نرم می کنند و 

مبالغ سنگینی را برای مختومه کردن شان باید بپردازند، برخی پرونده های کوچک 

هم وجود داشت که طی سال های گذشته همواره سرخ ها را با تهدید مواجه کرده 

بود و حتی در برخی از این پرونده ها مدیران قبلی با فرد طلبکار توافق کرده بودند و 

البته مطابق پیش بینی به وعده هایشان عمل نکردند تا خطر جریمه بیش از پیش 

به پرسپولیس نزدیک شود.

البته در این بین شرایط کرونایی خیلی زیاد به کار سرخ ها آمد و آنها توانستند در 

این ایام فیفا را متقاعد کنند که بخشی از طلب های باشگاه از فدراسیون جهانی 

فوتبال را برای تسویه با طلبکاران باشگاه پرسپولیس هزینه کنند.

پیش از این ایام فیفا خیلی سخت قبول می کرد که پول بلوکه شده را برای تسویه با 

مربیان و بازیکنان خارجی بپردازد و دلیل این موضوع را هم تحریم های ظالمانه ای 

که علیه کشورمان وضع شده بود، عنوان می کردند اما ظاهرا ویروس کرونا توانست 

این قوانین را دستخوش تغییر کند.

دیروز هم فیفا با ارسال نامه ای به باشگاه پرسپولیس اعلام کرد بدهی های گابریل، 

بازیکن اسبق سرخ ها را پرداخت کرده و اسناد این پرداختی را هم دراختیار سرخ ها 

قرار داده است تا خیال پرسپولیسی ها از یک پرونده در فیفا راحت شود.

گفتنی است گابریل از سرخ ها 23 هزار دلار طلب داشت که با احتساب دلار امروز 

مبلغ کمی هم نمی شود!

 

 طلب دستیار برانکو هم پرداخت می شود!

یکی دیگر از شاکیان پرسپولیس که طلبش از باشگاه بعد از توافقات صورت گرفته با 

مدیران قبلی تنها 10 هزار دلار بود، سرتن چوک دستیار اسبق برانکو در پرسپولیس 

اســـت که او هم مدت زیادی به دنبال نقد کردن طلبش از سرخ ها بود و درنهایت 

راه حل را در شکایت به فیفا پیدا کرد.

ســـرتن چوک که بارها با مدیران مختلف ســـرخ برای دریافت این 10 هزار دلار به 

توافق رســـیده بود، آنقدر با بدقولی سرخ ها مدارا کرد تا درنهایت از کوره در رفت و 

به فیفا شکایت کرد و البته خیلی زود هم توانست علیه پرسپولیسی ها حکم بگیرد.

حالا شنیده می شود کارهای ابتدایی پرداخت این مبلغ ازسوی فیفا انجام شده و 

این موضوع به اطلاع باشـــگاه پرسپولیس هم رسیده است و اگر اتفاق خاصی رخ 

ندهد تا یک هفته دیگر این مرد کروات که در موفقیت های سرخ ها و برانکو نقش 

مهمی را ایفا می کرد، به طلبش می رسد.

 نیلسون هم به پولش می رسد

نیلسون کوریا را هم هواداران پرسپولیس به خوبی در خاطر دارند. دروازه بان برزیلی 

سرخ ها که عملکرد کم نقصش در ترکیب پرسپولیس او را به یکی از خارجی های 

محبـــوب این تیم تبدیل کرده بود و خاطرات خوبی از او در ذهن هواداران ســـرخ 

نقش بسته است.

او هم مدت هاســـت که مبلغی در حدود 87 هزار دلار از سرخ ها طلب دارد و البته 

مطالبـــات او بیـــش از این بود و در توافق با مدیـــران رضایت داده بود که به خاطر 

علاقه اش به پرسپولیس و هوادارانش تنها همین مبلغ را دریافت کند اما او هم با 

وعده و وعیدهای فراوان مدیران و بدقولی های زیادی که در راه دریافت این طلب 

شنید، برخلاف میل باطنی اش به فیفا پناه برد و توانست علیه سرخ ها حکم بگیرد. 

ظاهرا قرار اســـت طلب نیلسون را هم فیفا بپردازد و از پرسپولیس خواسته شماره 

حساب این بازیکن را در ایمیلی به فیفا اعلام کند تا ظرف چند روز آینده پول نیلسون 

به حسابش واریز شود.

 

 پول آنتورپ+ اسپانسر+ پاداش فیفا در جیب برانکو و بودیمیر

اما موضوع پرداخت طلب برانکو هم این روزها بر سر زبان ها افتاده و شنیده می شود 

که اگر پروفسور کمی با سرخ ها کنار بیاید خیلی زود باید شاهد تسویه با این مربی 

محبوب هواداران پرسپولیس باشیم.

بر اســـاس اطلاعاتی که به دست آمده پرسپولیسی ها از فیفا حدود 600 هزار 

دلار طلـــب دارند و همچنین بابت انتقال بیرانوند با آنتورپ هم باید 550 هزار 

دلار به حساب سرخ ها واریز شود. با توجه به طلب بیش از یک میلیون یورویی 

برانکـــو و همچنین طلب 457 هزار یورویـــی بودیمیر و البته حدود 300 هزار 

یورویی که پرسپولیس باید به دستیاران برانکو بپردازد، سرخ ها برای تسویه با این 

کروات های فصل گذشته حدود 700 هزار یورو کسری بودجه دارند که ظاهرا 

قصد دارند این پول را هم از محل درآمدهایشـــان از طریق کارگزار تهیه کرده و 

البته هرچقدر هم که بتوانند بابت این پرونده ها تخفیف بگیرند، از مجموع این 

بدهی ها کم می شود.

البته بعد از این سرخ ها باید درخصوص گابریل کالدرون و البته پول بازیکنان فعلی 

خود )رسن و اوساگونا( اقدامات لازم را صورت دهند تا مشکلی در آینده برایشان ایجاد 

نشود تا این باشگاه بتواند از دست پرونده های فیفا نفس راحتی بکشد.

پـــس از مدت ها بالاخره باشـــگاه 

پرســـپولیس صاحب یـــک مدیر 

روابط عمومی شد. بعد از برکناری 

مشاور مدیرعامل باشگاه که در نقش 

مدیر روابط عمومی هم ظاهر می شد، بالاخره قرعه به نام علیرضا اشرف، مدیر 

رســـانه ای پرســـپولیس افتاد تا این بار درقامت مدیر روابط عمومی پاسخگوی 

ســـوالات باشد. اشرف در گفت وگو با »فرهیختگان« به برخی مسائل و حواشی 

باشگاه پرداخت که در ادامه از نظرتان می گذرد. 

 پرسپولیس دست خالی تر از استقلال

موضوع واگذاری ورزشگاه کاظمی و درفشی فر به باشگاه پرسپولیس ظاهرا به 

بن بست خورده اســـت! این اتفاق درحالی افتاده که استقلالی ها با واگذاری 

ورزشگاه مرغوبکار و کمپ مرحوم حجازی  شرایط بهتری برای خصوصی شدن 

دارند. اشـــرف در این رابطه می گوید: »قرار بود ورزشگاه کاظمی به پرسپولیس 

واگذار شـــود، اما الان اعلام شده که این واگذاری امکان ندارد و موضوع درحد 

یک طرح بوده است. درمورد درفشی فر هم باید بگویم که زمینش معارض دارد و 

فعلا امکان واگذاری وجود ندارد. فقط قرار شده ورزشگاه شهید گمنام صورتجلسه 

شـــود تا در اختیار باشگاه پرســـپولیس قرار بگیرد. الان شرایط استقلال برای 

خصوصی سازی خیلی بهتر از پرسپولیس است.« 

 لایحه ۱۳۰۰ صفحه ای برای ۴ نفر است!

مدیر روابط عمومی باشـــگاه پرسپولیس درمورد ارسال لایحه 1300 صفحه ای 

شـــکایت از برانکو گفت: »باشگاه پرسپولیس همواره قدردان زحمات بی شمار 

برانکو هست و خواهد بود. اما باشگاه باید پرونده حقوقی به وجود آمده را پیگیری 

می کرد. متاسفانه از موضوع ارسال لایحه 1300 صفحه ای سوءبرداشت هایی 

شد. این لایحه فقط برای برانکو نبود و شامل پرونده های حقوقی ولاسکو، پانادیچ 

و مارکو هم می شد. هر پرونده که به CAS  ارسال می شود باید شامل 6 نسخه 

باشـــد و به هر نسخه هم باید یک نســـخه از قرارداد فرد الصاق شود. جمع کل 

پرونده ها با مواردی که ذکر کردم به 1300 صفحه رســـید و اعلام خبرش باعث 

شد تا این طور برداشت شود که همه لایحه مربوط به پرونده برانکو است. با برانکو 

هیچ مشکلی نداریم و به وکیلش اعلام کردیم که آماده مذاکره و مصالحه هستیم.«

 ماکت هواداری پرسپولیس ارزان شد!

درمورد طرح ماکت هواداری سوال کردیم و اشرف در پاسخ گفت: »این طرحی 

بود که چند باشـــگاه خارجی آن را در ایام کرونا به کار گرفتند. البته آنها از یک 

سیستم صوتی هوشمند هم اســـتفاده کرده اند که می تواند در شرایط خاص 

مسابقه حال وهوای هواداران را در آن لحظه ایجاد کند. ما این سیستم صوتی را 

در اختیار نداریم، اما از ماکت استفاده کردیم. قبلا به هواداران اعلام کرده بودیم 

با پرداخت مبلغ 50 هزار تومان می توانند عکس شان را آپلود کنند تا آن را روی 

ماکـــت هواداران قرار دهیم، اما این مبلغ را کم کردیم و این کار با پرداخت 30 

هزار تومان شـــدنی است. این طرح با همکاری واحد فرهنگی باشگاه و کانون 

هواداران درحال پیگیری است.« 

 پرداخت طلب فصل قبل سرخ ها تا هفته بعد

درمورد طلب بازیکنان و ناراحتی آنها از عدم توجه به این موضوع از سوی باشگاه 

سوال کردیم و اشرف در پاسخ گفت: »بازیکنان تیم تا امروز بین 65 تا 70 درصد 

مبلغ قراردادشان در این فصل را دریافت کردند، اما هنوز مبالغ مربوط به آپشن های 

فصل قبل را دریافت نکردند. این موارد به شکل دقیق بررسی و مبالغ مشخص 

شده و قرار است تا اواسط هفته آینده این طلب ها به بازیکنان پرداخت شود.« 

 همکاری بشار و رادو با پرسپولیس

ظاهرا هنوز طلب بشار رســـن و رادوشوویچ به طور کامل پرداخت نشده است. 

اشـــرف در این رابطه به »فرهیختگان« گفت: »هر دو نفـــر در بدو ورود به ایران 

بخشی از طلب شان را دریافت کردند اما هنوز به طور کامل دریافتی نداشتند. 

هر دو بازیکن شرایط باشگاه را درک کرده و همکاری خوبی با باشگاه داشته اند. 

آنها در جریان مشکلات باشگاه برای پرداخت طلب برانکو و دستیارانش هستند. 

البته باشگاه در اولین فرصت اقدام به پرداخت طلب این بازیکنان خواهد کرد.« 

 تکذیب مذاکره پرسپولیس با انصاری فرد

مدیر روابط عمومی باشـــگاه پرســـپولیس درمورد مذاکره این باشگاه با کریم 

انصاری فرد گفت: »هیچ مذاکره ای با این بازیکن نداشتیم. اصلا با هیچ بازیکنی 

مذاکره نکردیم. هنوز بازی ها ادامه دارد و منطقی نیست که تمرکز تیم را بر هم 

بزنیم. اخبار نقل وانتقالات پرســـپولیس در این شرایط اصلا درست نیست و از 

انتشار آنها تعجب می کنیم.« 

 درمورد انصاری تصمیمی گرفته نشده است

اشـــرف درمورد آخرین وضعیت مصدومیت محمد انصاری گفت: »این بازیکن 

فعلا مشغول فیزیوتراپی است و از سه هفته دیگر آب درمانی اش را آغاز می کند.« 

از اشرف پرسیدیم با توجه به طولانی بودن زمان بازگشت این بازیکن به میدان، 

آیا نام او از لیست نفرات تیم خارج می شود که در پاسخ گفت: »هنوز تصمیمی 

در این رابطه گرفته نشده است.« 

 زمان بازگشت رسول پناه

اشرف در مورد بیماری حمید رسول پناه، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت: 

»ایشـــان بعد از مسجل شدن بیماری شـــان به قرنطینه رفتند. البته کلیه امور 

باشگاه را پیگیری می کنند و همه نامه ها در منزل به ایشان ارائه می شود. قرار 

است بعد از گذشت دو هفته ایشان تست مجدد بدهند و اگر مشکلی نباشد به 

باشگاه برمی گردند.« 

گزارش »فرهیختگان« از برنامه پرسپولیس برای تسویه با خارجی ها؛ گابریل پولش را از فیفا گرفت
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کریـم باقـری بـه خواسـته محمد مهـدی نبـی صبـح دیـروز در فدراسـیون 

فوتبـال حاضـر شـد تـا درمورد نحوه همکاری اش با تیـم ملی تصمیم گیری 

شـود. در ایـن خصـوص شـایعات زیـادی نیز مطرح شـد، مبنی بـر اینکه در 

ایـن نشسـت دبیـر فدراسـیون رسـما از کریـم باقری خواسـته بـرای حضور 

در کادرفنـی تیـم ملـی از تیـم پرسـپولیس جـدا شـود. یعنـی فدراسـیون 

فوتبـال از باقـری خواسـته از بیـن تیـم ملـی و پرسـپولیس یکـی را انتخاب 

کند و امکان کار همزمان در این دو تیم ممکن نیسـت. این درحالی اسـت 

کـه در گفت وگویـی کـه بـا باقـری داشـتیم، او صراحتا این قضیـه را تکذیب 

کـرده، هرچنـد او فـارغ از هـر نشسـت و تصمیم گیری خاصـی این اتفاق را 

طبیعـی و منطقـی دانسـته و این طـور عنـوان کـرد که فدراسـیون فوتبال و 

باشـگاه پرسـپولیس در آینده نزدیک در این بین تعامل کرده و دلواپسـان 

در ایـن خصـوص نگـران نباشـند. گفت وگـوی »فرهیختـگان« بـا مربی تیم 

ملـی و باشـگاه پرسـپولیس را در ادامـه می خوانید. 

ابتدا درخصوص جلســـه ای که با نبی، دبیرکل فدراسیون فوتبال داشتید، 

صحبت کنید. گفته می شـــود فدراسیون فوتبال از شما درخواست کرده 

هرچه سریع تر از بین پرسپولیس یا تیم ملی فوتبال ایران، یکی را انتخاب 

کنید.

تا آنجا که من در جلســـه بودم و با آقـــای نبی صحبت کردم، اصلا چنین چیزی 

مطرح نشـــد اما مســـلما نمی توان با هر دو تیم به صورت همزمان کار کرد و باید 

یکی از این دو تیم را در آینده انتخاب کرد. درواقع کار در هر دو تیم که نمی شود، 

البته این موضوع را در فدراسیون فوتبال و باشگاه مطرح کردم تا در این خصوص 

تصمیم گیری لازم انجام شود.

البته تا پایان رقابت  های لیگ حدود یک ماه دیگر باقی مانده و از آن ســـو 

کار تیم ملی هم شهریورماه آغاز می شود و اردویی هم در این بین نخواهیم 

داشت. پس تداخلی در این خصوص وجود ندارد و بعید است تا پایان لیگ 

دچار مشکل شوید.

طبق صحبتی که انجام شد، قرار شد فدراسیون و باشگاه با هم در این خصوص 

تعامل کنند که مشکل خاصی در این خصوص پیش نیاید، در این بین از دوستان 

دلواپس هم می خواهم نگران نباشند.

در این مدت با اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در تماس بوده و 

یا صحبت و جلسه ای با او داشته اید؟ 

کمابیش با هم در ارتباط هستیم و با یکدیگر صحبت می کنیم.

آیا درباره برنامه  های اســـکوچیچ برای موفقیـــت در تیم ملی و یا بازی  های 

پیش رو مقابل بحرین و عراق هم صحبتی داشته اید؟ 

فعلا در این خصوص صحبتی نداشته ایم و تا آن زمان که به این مرحله و مسابقات 

برسیم، قطعا صحبت   می شود و برنامه  هایی را که مدنظر است، مرور خواهیم کرد.

یک مقدار هم درمورد شرایط پرسپولیس و وضعیتی که این تیم دارد، صحبت 

کنید. به نظر می رســـد با نتایجی که در هفته بیست ودوم رقابت های لیگ 

برتر به دست آمد دیگر قهرمانی این تیم قطعی شده باشد.

پرسپولیس هم خداراشکر شرایط خوبی دارد. درحال حاضر طبق برنامه و بازی به بازی 

جلو می رویم و امیدوارم این اتفاق خوب را بتوانیم برای هواداران رقم  زده و با تداوم 

نتایج و موفقیت  های قبلی برای چهارمین بار قهرمانی لیگ برتر را به دست بیاوریم.

درمـــورد شـــرایط حاکم بر فوتبال ایـــران و لیگ برتر هـــم صحبت کنید. 

بـــا مصدومیت  هایی کـــه در این یکی دو بازی در هفتـــه اخیر برای تیم  ها 

به خصوص اســـتقلالی  ها به وقوع پیوســـت و آنها از این حیث بیشترین 

ضرر را متحمل شـــدند، دوباره صدای برخی   درآمـــده که نباید بعد از این 

تعطیلات بلندمدت در شـــرایطی کـــه همچنان کرونا بیداد می کند، لیگ 

ادامه پیدا می کرد.

درهرصورت این شـــرایط مختص به چند تیم نیســـت و همه تیم  ها در این شرایط 

بودند. این اتفاق هم بســـتگی به این داشـــت که بازیکنان در تعطیلات کرونایی 

چطور وضعیت خود را حفظ کرده و شرایط شـــان را نگه داشـــته اند. بعد از آن هم 

مســـلما یک ماه فرصت وجود داشـــت و اجازه دادند تمرینات تیم  ها برگزار شود، 

درهرصورت مصدومیت هم جزئی از فوتبال است و این مسائل همیشه وجود دارد.

البته در این بین، برخی کارشناسان این طور عنوان کردند که حتما بدنسازی 

و اقدامات فنی استقلالی  ها در حد استاندارد و مناسب نبوده که به یکباره 

این تعداد مصدوم روی دست شان باقی ماند! 

مـــن با بقیه تیم  ها کار ندارم، چون نه شرایط شـــان را می دانم و نه اجازه دارم در 

این مورد صحبت کنم. من فقط درمورد تیم خودمان یعنی پرســـپولیس می توانم 

صحبت کنـــم. بچه  های ما در این مدت که به خاطر شـــیوع کرونا فعالیت  های 

فوتبالـــی تعطیل بود، خیلی حرفه ای رفتار کـــرده و در این تعطیلات با تمرینات 

آماده سازی مناسب وضعیت و شرایط جسمانی خود را حفظ کرده و زمانی هم که 

به تیم اضافه شدند و تمرینات آغاز شد، با توجه به اینکه از آمادگی نسبی برخوردار 

بودند، تمرینات خوبی را انجام دادند. الان هم شـــرایط مان فوق العاده نیست اما 

مناسب و رضایت بخش است.

یک بار دیگر به تیم ملی برســـیم؛ چقدر به شـــرایط این تیم در برهه زمانی 

فعلی امیدوار هســـتید. درهرصورت به خاطر کرونا همه چیز تعطیل بود و 

شاید همین وقفه طولانی برای حضور قدرتمند تیم ملی برای ادامه رقابت  ها 

کار ملی پوشان در این تیم را سخت کرده و روی نتایج آینده تاثیرگذار باشد.

مسلما این تیم ملی کشورمان است و همه باید امیدوار باشند. آن کسانی که از ته 

قلب تیم ملی ایران را دوست دارند با موفقیت این تیم خوشحال شده و علاقه مند 

هســـتند تیم ملی بتواند نتایج لازم را در بازی  های بعدی گرفته و به مرحله بعدی 

رقابت  ها صعود کند.

امـــا بـــازی با بحرین و عـــراق دیدار های راحتی نیســـت و شـــاید اتفاقات 

ناخوشایندی در این بین بیفتد.

ما کارمان سخت است و تیم ملی رقابت  های دشواری را پیش رو دارد و شرایط هم 

به گونه ای است که باید برای صعود بدون اما و اگر و نگرانی و به عنوان صدرنشین 

هر چهار بازی آینده را با پیروزی پشت سر بگذارد و امیدوارم این اتفاق مهم رخ دهد.

پـــس قاطعانه به عنوان مربی تیـــم ملی به صعود این تیم حداقل به مرحله 

بعدی امیدوار هستید.

نه تنها من بلکه همه ما باید امیدوار باشیم.

اردو های تیم ملی چه زمانی آغاز می شـــود؟ گویا قرار اســـت استارت کار را 

از شهریورماه بزنید.

فعلا در این خصوص صحبتی نشده است.

به عنوان  ســـوال آخر؛ اسکوچیچ در مصاحبه ای گفته بود حضورم در تیم 

ملی فوتبال ایران مثل یک فیلم ســـینمایی بود. برای شما که این امر مثل 

یک فیلم سینمایی نبود؟ 

در این خصوص نظری ندارم. اسکوچیچ هم نظرش را بیان کرده است
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باشگاه و فدراسیون تعامل می کنند، دلواپسان نگران نباشند! 
 پرسپولیسی  ها حرفه ای بودند و در تعطیلات شرایط شان را حفظ کردند                                            همه باید به موفقیت تیم ملی امیدوار باشیم
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